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Április  27-én  ülésezett  Csíkszereda  önkormányzata.  Tőke  Ervin,  az  Erdélyi  Magyar  Néppárt
tanácsosa az ülés során két kiemelkedő témára hívta fel a figyelmet: a csíkszeredai iskolák anyagi
helyzetére és a zsögödi utcák munkálatainak elakadására.

Mint  ismeretes,  súlyos  anyagi  problémákkal  küszködnek  az  iskolák  Csíkszeredában  és  újabb
megszorítások is várhatóak. A tanintézetek jelenlegi költségvetése nem elég a fizetések kiadására.
A tanfelügyelőség drasztikus megoldásként egy lista összeállításán dolgozik, amely megszabná,
hogy hány személyt kell elbocsájtani iskolánként az ott dolgozó kisegítő személyzetből. Tőke Ervin
elmondta:  az  elbocsájtások  teljesen  ellehetetlenítenék  az  iskolák  működését,  hiszen  a  már
korábbiakban  is  csökkentet  létszám miatt  nehezen  birkóznak  meg  feladataikkal.  A  néppártos
képviselő arra kérte a városvezetést, hogy nézze át, hogyan tudná az önkormányzat segíteni a
város iskoláit.  Ugyanakkor kihangsúlyozta:  fel  kellene készülni  arra az eshetőségre is,  hogy a
demográfiai  és  gazdasági  katasztrófa  fele  rohanó  Románia,  teljesen  kiszáll  a  tanügy  és  az
egészségügy fenntartásából.

Füleki  Zoltán  reagálásában  elmondta:  jogos  a  képviselő  témafelvetése,  maga  is  aggódik  az
állapotok  miatt,  azonban  az  önkormányzattól  nem  várhat  senki  több  segítséget.  Válaszában
rámutatott: az iskolák hányattatott sorsa országszerte jellemző, az egyetlen megoldás az lenne, ha
összevonnának iskolákat, óvodákat. Ez azonban egyelőre nem járható út.

Második témafelvetésként Tőke Ervin az utcafelújítások megtorpanására figyelmeztetett. A zsögödi
Nagy  Imre  utcában  a  tavasz  beköszöntével  megjelentek  a  munkagépek,  hogy  folytassák  a



korábbiakban elkezdett felújítási munkálatokat, de kisvártatva el is mentek. A Kőbánya utcában
továbbra  sincs  mozgás  a  félbehagyott  munkálat  körül,  a  Kicsimező  utcában  pedig  a  lakosok
továbbra is várják, hogy a munka egyáltalán elkezdődjön. A néppártos önkormányzati képviselő
szerint  az emberek attól  félnek,  hogy lassan eltelik  ez az év is,  az utcák pedig járhatatlanok
maradnak. A zsögödi Nagy Imre utcával kapcsolatosan Szőke Domokos alpolgármester elmondta: a
cég  azért  vonult  le  a  terepről,  mert  az  Electrica  még  mindig  nem  távolította  el  az  összes
villanyoszlopot,  amely  megakadályozza  a  munkát.  Hozzátette:  feltehetőleg  május  7-ig  újra
nekilátnak  a  munkának,  amelyet  július  folyamán befejeznek.  A  Kicsimező utca  felújítása  még
mindig közbeszerzési eljárás alatt van, közölte az alpolgármester, aki abban bízik, hogy június
folyamán itt is elkezdődik a munka. A Kőbánya utcával kapcsolatosan megjegyezte: egy tavalyi
feljelentés hátráltatja a munkát, amely miatt nem tudtak tovább dolgozni a gépek. Amíg nem
rendeződik a munkálat körüli helyzet, addig az útjavítás is várat magára.
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